

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

Circular No. 20068

28th April, 2021

Dear Parents/Guardians,

Arrangement of classes from 6th May, 2021 onwards

This circular informs parents and students of the arrangement of in-person and online classes from 6th May, 2021 onwards. If the Education Bureau does not ease the restrictions on in-person classes, the school will maintain the current arrangement of classes i.e. each class level will have four days of in-person classes and one day of online classes per week. S1, S2, S3, S4 and S5 students will take turns to have their online classes on Mondays, Tuesdays, Wednesdays, Thursdays and Fridays respectively.

The above arrangement will be subject to change according to the latest announcement of the Education Bureau.

For enquiries, please do not hesitate to contact the General Office at 2711 8175.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung
Principal



陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

20068

敬啟者：

有關2021年5月6日及之後上課安排

本函通知家長和學生有關2021年5月6日及之後各級面授課堂及網上課堂的安排。如教育局沒有放寬有關面授課堂的人數限制要求，學校將繼續維持現時的上課安排。各級學生每星期將進行四日面授課堂及一日網上課堂。中一、中二、中三、中四及中五級網上課堂將分別於星期一、星期二、星期三、星期四及星期五進行。

如有需要，學校將依據教育局最新公布修訂上課安排。

如有疑問，歡迎致電校務處查詢(電話 27118175)。

此致

中一至中五級家長

陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

2021年4月28日